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Van de voorzitter 

Voor je het weet, is er alweer een jaar voorbij. De feestdagen komen eraan en de meeste 

leden hebben hun vismateriaal wel of niet schoongemaakt al weer ergens in de schuur of 

op zolder staan.   

Terugkijkend kunnen we zeggen dat het een jaar was zonder grote problemen.  

Bij controles komen wij helaas nog steeds volwassenen en kinderen tegen zonder de juiste 

vergunningen. Er worden wel steeds iets meer vispassen gekocht door met name buiten-

landse werknemers, en het is ook geen uitzondering dat vissers drie dagkaarten hebben om 

een heel weekend te kunnen vissen.   

Dit jaar gaan we iets nieuws proberen; we organiseren als proef 

een feeder- matchwedstrijd aan de oostelijke circuitvijver. De 

regels hierover vind je verderop in dit Simmetje.   

Het is geen geheim dat de natuur, onze leefomgeving en de 

gevolgen van klimaatverandering onder druk staan. Denk aan 

onze hengelsport, die bij sommige partijen onder een vergroot-

glas ligt. 

Gelukkig krijgt dit  onderwerp binnen alle hengelsportorganisa-

ties steeds meer aandacht. Hoe ga je om met vissen? Laat geen rommel achter in de natuur. 

Veel verenigingen organiseren jaarlijks een of meer sessies Samen Vissen, hierbij worden 

ouderen die in een bejaardenhuis of zorginstelling verblijven, onder begeleiding meegeno-

men naar de waterkant.    

Het is belangrijk om kinderen al vanaf jonge leeftijd te leren hoe je met gevangen vissen 

omgaat. Tijdens de vislessen die we elk jaar organiseren, staat dit onderwerp bovenaan de 

agenda. Karpervissers hebben dit meestal goed onder controle, terwijl witvissers hier soms 

nog wat van kunnen opsteken. Bij roofvissers zien we echter nog te vaak dat ze geen ont-

haakmat, groot schepnet en goed onthaak materiaal bij zich hebben. Een snoek hoort niet 

in het zand te liggen als je hem onthaakt. Dit jaar zijn er al meerdere vissers resoluut van 

het water gestuurd omdat ze zich hier niet aan hielden.    

Gelukkig laten wij steeds minder rommel achter op de oevers. Alles wat je meeneemt naar 

het viswater, moet ook weer mee naar huis. Neem ook de rommel mee die anderen hebben 

achtergelaten. Menige watervogel is dit jaar al verstrikt geraakt in achtergelaten nylon. 

Houd steeds voor ogen dat wij gast zijn in de natuur!    

Tot slot wens ik namens mijn medebestuursleden alle leden en hun dierbaren fijne Kerstda-

gen, een mooie jaarwisseling en een voorspoedig 2025 toe! 
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Penningmeester gezocht 

Het is u wellicht eerder opgevallen dat wij op zoek zijn naar bestuursleden voor onze vereni-
ging.  
 

Tot op heden hebben wij hierop helaas geen reacties ontvangen, maar de situatie is nu echt 
urgent. Penningmeester J. Dahles heeft deze functie al 55 jaar vervuld, maar moet vanwege 
zijn gezondheid zijn taken nu echt neerleggen. Indien er op korte termijn geen vervanger 
wordt gevonden, kan dit ernstige gevolgen hebben voor de vereniging.  
 

Natuurlijk zal hij, zolang het mogelijk is, de nieuwe penningmeester m/v zo goed mogelijk 
inwerken. Het betreft geen complexe financiële werkzaamheden, aangezien Sportvisserij 
Nederland zowel de levering van de Vispassen als de financiële afhandeling verzorgt. 

Leden die zowel via een machtiging als ook de leden die voor 8 december hebben betaald, 
hebben hun (Jeugd)Vispas voor 1 januari 2025 in huis. 
 

Heb je na die datum betaald dan ontvang je een tijdelijk bewijs per e-mail dan wel staat 
deze klaar op www.mijnsportvisserij.nl. 
 

Nachtvis- en jeugdvergunningen komen rechtstreeks van De Winde en niet via Sportvisserij 
Nederland maar deze heb je ook voor eind van het jaar in huis. 
 

Geen van de vergunningen op tijd ontvangen, ga na of je verhuisd bent en vergeten dat 
door te geven of dat een betaling om welke reden dan ook is geweigerd. Neem indien mo-
gelijk contact op met de bewoners van je oude adres. 
Kom je er nog niet uit, neem dan contact op met Sportvisserij Nederland. 
 

Geen nachtvis- of de Jeugdvergunnning ontvangen, dan contact opnemen met het secreta-
riaat. 

Vergunningen 2025 

http://www.mijnsportvisserij.nl
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Schapen aan oostelijke circuitvijver 

Het was een beetje vreemd toen ik hoorde dat de hele oever van de oostelijke circuitvijver 
was afgezet met een hek.  
 

Toen ik ter plaatse kwam bleek het gewoon een verplaatsbare afscheiding te zijn om scha-
pen in te laten grazen. Als visser zijn we blij met het korte gras, maar de eigenaar van de 
schapen had blijkbaar niet nagedacht over de vissers die ook gebruik maken van de oever. 
Het was niet echt slim ten opzichte van de vissers om de hele oever af te sluiten, want de 
schapen blijven maar een paar dagen op een deel van de oever. Er wordt gewerkt met zoge-
naamde hokken.    
 

Bij navraag bij de Gemeente bleek 
het een proefproject te zijn dat nog 
geëvalueerd moet worden.  
De schapen hebben overigens niet 
alleen de oever van de oostelijke 
circuitvijver “gemaaid”, maar ook 
de grasvelden van de Talingsingel 
tot bij de Shell aan de Waterstraat. 
We hebben afgesproken dat we het 
wedstrijdrooster voor volgend jaar 
naar de Gemeente sturen, zodat we 
elkaar als er weer schapen worden 
ingezet niet in de weg zitten. 
 
Wil Weijers 

Biljoen en Geldersch Landschap 

Recent hebben de heer Wil Weijers, Thies Koggel (beheerder kasteel Rosendael en land-
goed Biljoen) en Robert-Jan Dunselman (Boswachter Fauna & Toezicht) van Stichting Gel-
dersch Landschap & Kasteelen (GLK) een kop koffie gedronken op kasteel Rosendael.  
De aanleiding van dit gesprek was om kennis te maken, wat zaken af te stemmen en de 
lijntjes kort te houden.  
In dit gesprek passeerden een aantal zaken de revue over o.a. toezicht en het beheer en 
werden wederzijdse verwachtingen en denklijnen uitgesproken. Wat GLK betreft een posi-
tief gesprek.  
 
Een punt van aandacht vanuit GLK is het toezicht op ons landgoed Biljoen en het idee werd 
geboren dat ik mijzelf eens voor zou stellen in jullie clubblad “ ’t Simmetje”. Bij deze. 
Ik ben Robert-Jan Dunselman, geboren en getogen in Velp, nu woonachtig in Arnhem op 

landgoed Lichtenbeek, ook een pareltje van Geldersch Landschap en Kasteelen.  
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De hengelsportvereniging “de Winde” was mij niet onbekend. Ik ben zelf niet zo‘n visser 
maar mijn vader was dat wel en destijds viel “t Simmetje “ook bij ons thuis op de deurmat.  
 

Tijdens mijn bosbouw opleiding begonnen als parttime jachtopzichter op het particuliere 
landgoed Rosendael en sinds 2002 na afronding van de opleiding in dienst bij Stichting Gel-
dersch landschap & Kasteelen in de functie van boswachter fauna & toezicht.  
 

Ik houd mij bezig met faunabeheer in de ruimste zin van het woord, van inventarisatie tot 
afschot en de coördinatie daarvan en toezicht op onze terreinen waarbij ik ook aangesteld 
ben als buitengewoon opsporingsambtenaar, en dan met name op de zuid Veluwe. Deze 
toezicht werkzaamheden houden bij GLK in dat je controleert en handhaaft op onze toe-
gangsbepalingen die op de welbekende gele bordjes staan die bij elke ingang van een van 
onze bezittingen staan alsmede op wildstroperij, illegaal motorcrossen, afvaldumpingen en 
andere zaken die niet gewenst zijn. Controles op de visserijwet heb ik altijd als leuk en inte-
ressant ervaren. Vissers zijn vaak goede ogen en oren in het veld en je hoort nog eens wat.  
 

Geldersch Landschap & Kasteelen heeft het visrecht op landgoed 
Biljoen verpacht aan “De Winde” en daarbij het vertrouwen in jul-
lie gesteld dat er op een nette respectvolle manier gevist wordt en 
mijn bevindingen kunnen dat alleen maar bevestigen op enkele 
incidentjes na waar we dan ook tegen optreden. Wel wil ik jullie er 
van bewust maken, mochten jullie dat al niet zijn, dat vissen, jagen 
en alles wat te maken heeft met benutten in de natuur onder een 
vergrootglas ligt, ook bij GLK.  
 

Alles wat we doen en zeker als het om dieren welzijn draait wordt kritisch bekeken. Wat mij 
betreft prima want diegenen die het netjes doen hebben niks te verbergen. Maar we moe-
ten wel scherp zijn op diegenen die het niet zo nauw met de regeltjes nemen en dat de goe-
den niet onder de kwaden komen te lijden. Bijvoorbeeld een nachtvisser met de hele fami-
lie, luide muziek, drank en rotzooi om de tent is geen visitekaartje.   
 

Na deze korte introductie van mijn kant heb ik een verzoek aan jullie vissers en met name 
aan diegenen met een nachtvisvergunning;  
Op Biljoen hebben we als GLK last van afvaldumpingen. Naast het feit dat het kosten met 
zich meebrengt om de rotzooi op te ruimen is het natuurlijk ook gewoon hartstikke asociaal. 
Zoals ik al zei, tijdens jullie visactiviteiten zie je nog weleens wat. Zouden jullie er bedacht op 
willen zijn en kentekens, omschrijving van de voertuigen, data en tijdstippen willen noteren 
en bij aantreffen op heterdaad de politie willen bellen? Dat zou ons enorm helpen en samen 
houden we ons Biljoen dan schoon. Overige zaken die geen spoed hebben mag u natuurlijk 
altijd direct bij mij melden, het liefst via mail op r.dunselman@glk.nl 
 

Robert-Jan Dunselman 
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Geen nieuwe Lijst van Viswateren 

Om de drie jaar komt Sportvisserij Nederland, gevolgd door De Winde, met een nieuwe Lijst 
van Viswateren die drie jaar geldig is. Dit jaar is dat echter niet het geval, terwijl dit boekje al 
drie jaar in omloop is.  
Sportvisserij Nederland is druk bezig om samen met alle federaties en hengelsportorganisa-
ties te werken aan een grote nieuwe organisatie die op 1 januari 2026 de aansturing van de 
hengelsport meer centraal gaat regelen. Daarom is het dan ook niet handig om nu weer een 
nieuwe Lijst voor drie jaar uit te geven die vanaf 2026 niet meer relevant is.  
Voor het bekende boekje komt er alleen een aanvulling voor de leden die de Visplanner app 
niet gebruiken. De app wordt constant bijgewerkt en is hierdoor altijd up to date.  
 
Verandert er iets in de regels bij De Winde, dan wordt dit gemeld op de website, Facebook 
en in het eerstvolgende volgende Simmetje. 

Eenden verspreiden vissoorten 

Eenden en andere watervogels kunnen vissenkuit en zaden van water- en oeverplanten 
verspreiden door modder aan hun poten of veren. Dit kan leiden tot de ontdekking van 
nieuwe vissoorten in bepaalde wateren.  
 
In het tijdschrift Visionair stond hier een artikel over dat ik u niet wil onthouden, ook al is 
het onderstaande een samenvatting hiervan.  
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Vroeger dacht men dat dit alleen op deze manier gebeurde, maar nu blijkt dat ook via hun 
ingewanden vissenkuit en zaden naar andere wateren kunnen worden verplaatst.  
Er is een test gedaan met een grote hoeveelheid eitjes van verschillende soorten karpers 
en giebels die aan wilde eenden werden gevoerd. Vervolgens werd gekeken hoeveel le-
vensvatbare eitjes er weer uitkwamen. Uit deze testen bleek dat er in de uitwerpselen 
ongeveer 0,2 %  levensvatbare vissenlarfjes aanwezig waren. Dat lijkt misschien weinig, 
maar als je bedenkt dat eenden veel eitjes kunnen opeten, is de kans groot dat er toch 
een paar de reis door de eend overleven als deze naar een ander water gaan.  
Bij vogeltrek zijn miljoenen watervogels betrokken, dus de kans is groot dat er zomaar een 
nieuwe populatie van een bepaalde vis- of plantensoort in een maagdelijk water terecht-
komt.  
 
Voor verdere onderzoeken naar de verspreiding van zaden en eitjes zijn de eenden inmid-
dels niet meer nodig. Er is een soort kunstmatige ingewanden ontwikkeld waarmee men 
de passage door een eend kan nabootsen. 

Regels rond feederwedstrijd circuitvijver 

De wedstrijdcommissie heeft besloten om geen wedstrijden meer op de IJssel te organise-
ren in 2025. De reden is dat er dit jaar onvoldoende vissers waren, namelijk niet het minima-
le aantal van vijf, om hieraan deel te nemen.  
In plaats daarvan heeft ze besloten om aan de oostelijke circuitvijver een wedstrijd voor 
feeder, een matchhengel mag ook, in het programma op te nemen. 
 
Het is een pilot en we hebben niet echt een idee hoe groot de interesse zal zijn. Aan de oe-
ver voor de flats kunnen we maximaal tien visplaatsen hiervoor creëren.  
 
In het wedstrijdrooster staat vanaf wanneer je je kunt inschrijven en de inschrijving stopt 
echt bij tien deelnemers 
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Wedstrijd Kennedyvijvers 22 september 
 

Hieronder de vangstgegevens van de zes deelnemers. 
 

G. Jansen  3304 gram 
B. Vesterink 1701 gram 
E. Jansen      662 gram 
H. v. Ekeris   552 gram 
M. de Haas   466 gram 
N. v. Limbeek      229 gram 
 

Roofviswedstrijd Biljoen 29 september 2024  
 

Twaalf deelnemers die in totaal 5 snoeken wisten te vangen. 
 

C. Heekelaar 3 snoeken van resp. 79, 69 en 103 cm 
R. Dekker 1 snoek 76 cm 
H. v. Heusden 1 snoek 69 cm 
 

Roofviswedstrijd 6 oktober 2024 circuit oost- en westvijver 
 

Elf deelnemers maar er was er maar een die een snoek wist te vangen, R. Dekker met een 
exemplaar van 80 cm. 
 
Roofviswedstrijd de Beemd 20 oktober 2024 

 

Droevig maar waar, negen deelnemers maar geen van hen wist ook meer een van de roof-
vissen aan de schubben te komen. 
De drie beschikbare prijzen zijn verloot onder de deelnemers.  
 
Roofviswedstrijd Kennedyvijvers 17 november 2024 

 

Typisch roofvisweer zouden de 11 deelnemers zeggen. 
Wat betreft de vangsten, in totaal 2 snoeken gevangen door W. Budel en B. Vesterink met 
resp. een lengte van 56 en 55 cm. 

Wedstrijduitslagen 
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Carp Den Bosch 2025 

Waar:        Brabanthallen in Den Bosch op  zaterdag 18 en zondag 19 januari 2025 
Openingstijden:  Zaterdag van 9.00 tot 19.00 en zondag 9.00 tot 17.00 uur 
Website:              www.carpdenbosch.nl 

Op weg naar SAMEN één 

Sportvisserij Nederland heeft op 4 september 2024 een vraag en antwoord artikel ge-

schreven over de sportvisserij: Op weg naar SAMEN één 

Om ook in de toekomst te kunnen blijven vissen is één sterke sportvisserijorganisatie van 

groot belang. Daarom zetten de zeven hengelsportfederaties en Sportvisserij Nederland op 

dit moment grote stappen om de krachten te gaan bundelen. In dit artikel nemen we je mee 

in wat er precies gaande is en waarom dat voor jou als sportvisser van belang is. 

Wat is ‘Op weg naar SAMEN één’? 

Verspreid over Nederland zijn er circa 700 hengelsportverenigingen die elk lid zijn van één 

van de zeven hengelsportfederaties. Die zijn op hun beurt weer aangesloten bij Sportvisserij 

Nederland. De zeven federaties én Sportvisserij Nederland hebben op 7 maart 2024 tijdens 

de extra Algemene Ledenvergadering van Sportvisserij Nederland het voornemen aangeno-

men om – in plaats van acht aparte, autonome organisaties – samen één sportvisserijorgani-

satie te gaan vormen. Vandaar ook de naam ‘Op weg naar SAMEN één’. 
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Waarom wordt naar één sportvisserijorganisatie toegewerkt? 

De georganiseerde sportvisserij wil dat iedereen op een duurzame en verantwoorde manier 

kan sportvissen. Om dat te realiseren werken we toe naar één slagvaardige en efficiënte 

organisatie. Betere samenwerking en centraler beleid maken dat we effectiever kunnen wer-

ken en beter kunnen focussen op onze gezamenlijke doelen. Een toekomstbestendige sport-

visserijorganisatie zorgt ervoor dat we servicegerichter kunnen werken en de uitdagingen 

van deze tijd het hoofd kunnen bieden.   

Hoe wordt er toegewerkt naar één sportvisserijorganisatie? 

Voordat we als één organisatie verder kunnen, moet er nog veel gebeuren. Een speciaal op-

gericht transitieteam werkt aan een eenwordingsplan dat tijdens de algemene ledenverga-

deringen van de federaties (medio 2025) wordt voorgelegd aan de hengelsportverenigingen. 

Het transitieteam bestaat uit een sterke vertegenwoordiging van de federaties en directiele-

den van Sportvisserij Nederland. Jan Willem Landré is aangesteld als ‘externe’ programma-

manager die het transitieteam ondersteunt. 

Wat betekent dit straks voor mij als sportvisser?  

Als sportvisser zal je voorlopig weinig merken van het werk achter de schermen. Deze stap-

pen zetten we echter omdat we ervan overtuigd zijn dat we hiermee als organisatie – en 

daarmee als sportvisserijsector – straks 

veel sterker staan. Zo kunnen we onder 

andere gerichter inzetten op gezamenlij-

ke belangenbehartiging van lokaal tot 

internationaal niveau, meer doen voor 

de visstand en onderwaternatuur, de 

sportvisserijmogelijkheden verbeteren, 

betere ledenservice bieden en sportvis-

sers nog beter van relevante informatie 

voorzien. 

Wanneer is de eenwording gereed? 

Het streven is om per 1 januari 2026 als één gezamenlijke organisatie naar buiten te treden. 

Dat lijkt nu wellicht nog ver weg, maar er moet de komende anderhalf jaar nog veel worden 

gedaan om deze stap te verwezenlijken. Zo zijn er maar liefst achttien verschillende werk-

groepen opgericht die – elk met een ander onderdeel van de eenwording – aan de slag zijn 

gegaan en gerichte doelen hebben gekregen. Denk bijvoorbeeld aan de werkgroepen vis-

rechten, controle en handhaving, wedstrijden, vrijwilligers, maar ook aan een speciale werk-

groep voor een nieuwe naam, huisstijl, logo en website. 
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Hoe word ik op de hoogte gehouden en waar kan ik terecht met vragen? 

We kunnen ons voorstellen dat je als sportvisser meer wilt weten of vragen hebt over dit 
proces. De federaties en Sportvisserij Nederland houden je op de hoogte van alle relevante 
ontwikkelingen via Hét VISblad, onze websites, social media én de digitale nieuwsbrief. Met 
vragen kun je terecht bij transitieteam@sportvisserijnederland.nl. Ook kun je jouw eigen 
hengelsportvereniging of de federatie waar jouw vereniging bij is aangesloten benaderen. 
Sportvisserij Nederland en de zeven hengelsportfederaties bundelen hun krachten. 

Samen werken Sportvisserij Nederland en de regionale hengelsportfederaties aan één slag-

vaardige organisatie per 1 januari 2026. Rosetta Kooistra, directeur van Sportvisserij Neder-

land, deelt de voortgang van dit bijzondere proces. 

“Wij willen dat iedereen op een duurzame en verantwoorde manier kan sportvissen, nu en 

in de toekomst. Daarom werken we aan één organisatie die sterk en duidelijk kan optreden 

in politiek en maatschappij,” aldus Kooistra. “Door beleid af te stemmen en eenduidig te 

communiceren, versterken we onze invloed en behalen we onze doelen sneller.” 

Samen met sportvissers 

Het transitieteam, met vertegenwoordigers uit alle federaties en Sportvisserij Nederland, 

werkt aan een plan voor de nieuwe organisatie, met input van sportvissers en hengelsport-

verenigingen. “Het team en ik reizen door het land om in gesprek te gaan. De ervaringen en 

ideeën van sportvissers zijn een waardevolle bron bij het bouwen van de nieuwe organisa-

tie,” vertelt Kooistra. 

mailto:transitieteam@sportvisserijnederland.nl

